

Title (en)

Bag with partitioned interior, especially for carrying filming equipment.

Title (de)

Tasche mit einem inneren geteilten Rauminhalt, insbesondere für den Transport von Filmaufnahmegeräten.

Title (fr)

Sac comportant un volume intérieur cloisonné notamment pour le transport de matériel de prise de vues.

Publication

EP 0428451 A1 19910522 (FR)

Application

EP 90403237 A 19901115

Priority

FR 8915005 A 19891115

Abstract (en)

The inner volume of the bag is quadrangular in section and is divided up by quadrangular compartments. They are held in place by strips of hooked pile fasteners. Two adjacent outer surfaces (10) of the compartments have one part of the fastener on them and its complementary part is fixed to two other adjacent surfaces (14,15). The bag's inner wall has one part of the fastener (7) fixed to two adjacent surfaces (3,4), and its complementary part is fixed to two other adjacent surfaces (2,5). The length of the compartment's sides are sub-multiples of the length of the bag's walls.

Abstract (fr)

L'invention est relative à un sac, notamment pour le transport de matériel de prise de vues, comportant un volume intérieur de section sensiblement quadrangulaire muni d'éléments de cloisonnement, où chacun des éléments de cloisonnement est réalisé sous la forme d'un caisson (C1...C2) de section sensiblement quadrangulaire, chacun des caissons comportant sur deux faces extérieures adjacentes (10) des moyens d'accrochage d'un premier type et sur les deux autres faces extérieures adjacentes (13) des moyens d'un type complémentaire du premier type, et le sac comporte sur deux faces adjacentes (3,4) de sa paroi intérieure, des moyens d'accrochage (7) du premier type et sur les deux autres faces adjacentes (2,5) des moyens d'accrochage du second type (6,9).

IPC 1-7

A45C 5/12; A45C 11/38; A45C 13/02

IPC 8 full level

A45C 11/38 (2006.01); **A45C 13/02** (2006.01); **A45C 3/00** (2006.01); **A45C 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP KR)

A45C 11/38 (2013.01 - EP); **A45C 13/02** (2013.01 - EP KR); **A45C 3/00** (2013.01 - EP); **A45C 5/00** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [YD] US 4260004 A 19810407 - DOMKE JAMES G
- [YD] US 4386642 A 19830607 - DURBIN WILLIAM H [US]
- [A] US 4210186 A 19800701 - BELENSON MARK I [US]
- [A] US 4610286 A 19860909 - CYR JESSELYN T [US]

Cited by

US2015265020A1; US2018295959A1; FR2678149A1; US2015300797A1; US5678666A; US6945293B1; US7086437B1; US6910560B2; GB2270898A; GB2270898B; WO2014138597A1; WO2017072747A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE ES GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0428451 A1 19910522; FR 2654313 A1 19910517; KR 910009203 A 19910628

DOCDB simple family (application)

EP 90403237 A 19901115; FR 8915005 A 19891115; KR 900018507 A 19901115